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Referat 

Generalforsamling torsdag den 12. marts 2015 

Afholdt på Café drop Inn i Telefonfabrikken 

 
 

Formanden Arne Fogt indledte generalforsamlingen med at byde velkommen til de fremmødte og gennem-

gik kort aftenens program. Herefter præsenterede Arne Fogt bestyrelsen. 

 

Generalforsamlingen blev afholdt efter den i vedtægterne fastlagte dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Aflæggelse af beretning 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab 

4. Behandling af forslag 

5. Fastsættelse af kontingent 

6. Valg af: 

a. Formand 

b. 3 bestyrelsesmedlemmer 

c. 2 suppleanter 

d. Revisor 

7. Eventuelt 

 

Pkt. 1 Valg af dirigent og referent 

Ivan Klitte blev foreslået og derefter valgt til dirigent. Flemming Bruun blev valgt til referent. Ivan Klitte tak-

kede for valget og konstaterede herefter, at der var indkaldt til generalforsamlingen ifølge foreningens ved-

tægter og at generalforsamlingen var beslutningsdygtig. 

 

Pkt. 2 Aflæggelse af beretning 

Formanden henviste til den udsendte skriftlige beretning for 2014 og tilføjede hertil: 

- Foreningen har haft et meget højt aktivitetsniveau og det med en glæde, at så mange medlemmer 

møder op til arrangementerne. 

- Foreningen har i 2014 haft en nettotilgang på 34 medlemmer (80 nye medlemmer). 

- Foreningen havde pr. 1. januar 2015 574 medlemmer. 

- Foreningen har indledt et samarbejde med DanBolig, så alle der køber bolig i Gladsaxe gennem 

DanBolig automatisk bliver medlemmer. 

Kommentarer til formandens beretning: 

- Der var ingen kommentarer til beretningen.  

 

Pkt. 3 Forelæggelse af det reviderede regnskab 

Kassereren Knud Jensen gennemgik det reviderede og udsendte regnskab. 

- Kassereren nævnte, at indtægterne stammer fra kontingentet, tilskud fra kommunen og bogsalg. 

Bogsalget har grundet mindre salg til kommunen givet en mindre indtægt end normalt. 

- Da mange betaler kontingentet ved årbogsudleveringen optræder posten ”forudbetalt kontingent”. 

Kommentarer til regnskabet: 
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- Der var ingen kommentarer til regnskabet. 

 

Pkt. 4 Behandling af forslag 

Bestyrelsen havde sammen med indkaldelsen til generalforsamlingen udsendt forslag til nye vedtægter for 

foreningen. Foreningens sekretær Flemming Bruun gennemgik kort ændringerne. Der var herefter en livlig 

diskussion om forslag til ændringer af det fremlagte forslag. Især Svend Breum fremsatte en del ændrings-

forslag, hvoraf de fleste var af redaktionel karakter. Af mere indholdsmæssig karakter var forslag om at 

ændre indkaldelsesfristen til generalforsamlingen fra 2 til 3 uger, at medlemskab kun er gyldigt, når kontin-

gentet er betalt samt at ændre tegningsretten fra formand og kasserer til 2 medlemmer af bestyrelsen, 

hvoraf den ene skal være formanden eller kassereren. 

Efter en drøftelse af formen for vedtægtsændringer blev de nye vedtægter med de undervejs vedtagne 

ændringer vedtaget med alle stemmer mod 2. Dirigenten pålagde referenten at renskrive de nu vedtagne 

vedtægter. 

 

Pkt. 5 Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsens forslag om uændret kontingent å 125 kr. pr. år pr. medlemskab blev vedtaget. 

 

Pkt. 6 Valg 

Følgende blev valgt: 

a. Formand Arne Fogt 

b. 3 bestyrelsesmedlemmer Robert Baldorf 

  Jens Mortensen 

  Lejla Thorslund 

c. 2 suppleanter Jørgen Olsen  

  Svend Breum  Nyvalg  

d. Revisor Mogens Larsen 

e. Revisorsuppleant Steen Græse  Nyvalg 

 

Pkt. 7 Eventuelt 

- Poul Hansen, kasserer i den nu nedlagte Gladsaxe Miljøforening, fortalte, at man havde ladet frem-
stille et relief af Arne Hermann. Relieffet, som blev forevist forsamlingen, håber man opsat ved Al-
dershvile Slotsruin ved grevindens gravsten. Foreløbig er borgmesteren imod, mens Katrine Skov, 
formand for Kultur-, Fritids- og Idrætsudvalget er for. Poul Hansen håbede på foreningens opbak-
ning og lovede at være vært ved et festligt traktement ved afsløringen af relieffet, hvis det lykkes at 
få det sat op. 

 
 
Arne Fogt kunne herefter takke dirigenten og de fremmødte for en god generalforsamling. 
 
  
 Referent Dirigent 

 Flemming Bruun Ivan Klitte 
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Film efter generalforsamlingen 

 

Novo 

Efter generalforsamlingen vistes en meget spændende film om Novo Nordisk med særlig henblik på insulin. 

Den fortalte om nobelpristager August Krogh, der vendte hjem fra en forelæsningsrække i USA med ret-

tighederne til at fremstille insulin i de nordiske lande. Snart blev Nordisk Insulinlaboratorium dannet. På 

grund af uenigheder forlod farmaceut og kemiker Thorvald Pedersen og broderen Harald Pedersen firmaet. 

Sammen dannede de Novo Terapeutisk Laboratorium. Terningerne var således kastet til en årtier lang riva-

lisering mellem to selskaber med samme overordnede mål: at producere og udvikle diabetesmedicin i ver-

densklasse.  

I januar 1989 kom så pressemeddelelsen, der i den grad skabte opmærksomhed uden for de to selskaber, 

og som nærmest var en paladsrevolution internt: ”Der er truffet aftale om at fusionere de to fonde til én 

fond, Novo Nordisk Fonden.”  

I dag producerer firmaet over halvdelen af al insulin i verdenen. 

 

Indvielse af rådhusspringvandet 

Aftenen sluttede med en kort film fra indvielsen af Robert Jacobsen springvandet, hvor daværende borg-

mester Tove Smidth afslørede kunstværket. Mange kendte personer er med på den 35 år gamle film, her-

iblandt selvfølgelig kunstneren selv. Det kan nævnes, at Tove Smidth deltog i generalforsamlingen. 

Filmen er nu i foreningens eje. 


